

2017 年度上海中医药大学外籍研究生学科奖助学金申请表

2017 Discipline Scholarship and Assistance Fund for SHUTCM International Postgraduate Students Application Form

请用中文或英文填写此表格。请用电脑填写本表格内容后打印出来，请在所选项框内划“√”表示。不按规定填写的表格将视作申请无效。

Please fill in the form in Chinese or English and print it clearly. Please indicate your choice by marking an “√” in the boxes you’ve chosen. If the form is not filled as required, it will be regarded as invalid.

1. 申请人情况 Personal Information

护照名 Passport Name:

姓 Family Name:

名 Given Name:

中文姓名 Chinese Name:

国籍 Nationality: 护照号码 Passport No.:

出生日期 Date of Birth: 年 Year: _____ 月 Month 日 Day _____

出生地点 Place of Birth: 国家 Country: _____ 城市 City: _____

性别 Gender: 男 Male 女 Female

照片
Passport Photo

2. 申请奖学金类别 Category of scholarship you apply for

硕士全额奖 Master Full Scholarship 硕士单项奖 Master Partial Scholarship
 博士全额奖 Doctoral Full Scholarship 博士单项奖 Doctoral Partial Scholarship 助学金 Assistance Fund

3. 所附材料情况（请在所附附件前划“X”标明） Materials Attached (Please Indicate with “X” in the boxes.):

本人最高学历证书复印件（须公证） Certificates of the highest qualification (Notarized Photocopy):

硕士学位1 Master degree 硕士学位*2 Double Master Degree

博士学位1 Doctoral Degree 博士学位*2 Double Doctoral Degree

SCI论文 (SCI articles) 科研经历证明 Research Experience Proof 其它 Others

本人最高学历成绩单复印件（须公证） Transcripts of the highest qualification (Notarized Photocopy).

护照个人信息页（复印件） Photocopy of applicant’s passport containing personal information

其它附件（请列出） Other Attachments(Please list the items): _____

备注 Note: .

1. 学科奖助学金不可与“丝路计划”助学金兼得；“学科奖助学金全奖”不可与其他任何奖助学金兼得；“学科奖助学金单项奖”不可与除“学位助学金”外的其他奖助学金兼得；

Students who already obtained “Silk Road” Assistance Fund cannot apply for “Discipline Scholarship and Assistance Fund”; Students who already obtained any other types of scholarship or funds cannot apply for full “Discipline Scholarship”; Students who already obtained any other types of scholarship or funds (except “Degree Assistance Fund”) cannot apply for partial “Discipline Scholarship”.

2. 全部使用 A4 纸准备所有材料；要求是中文或英文文本，其他语言的文本需附上经过公证的中文或者英文的译文；

Please use DIN A4 to prepare all the application materials. All submitted materials need to be in either Chinese or English. Materials in other languages need to be translated into either Chinese or English and notarized by authority.

3. 申请人必须保证所提供材料的真实性，如果被发现造假将取消其获得助学金的资格，一切后果由申请人自己承担；

The applicants must guarantee the authenticity of the submitted materials, if any of the submitted material is found to have been falsified, the applicant will be disqualified and will take full responsibility of any consequence that come after.

4. 无论申请人是否获得资助的，申请材料均不退还。

Application materials will not be returned regardless of the final result of the application.

申请人签字/Signature of Applicant: _____ 日期/Date: _____

(无此签名, 申请无效/The application is invalid without the applicant's signature)